
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 3. juli 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 504
Vil ministeren straks indhente en redegørelse fra Ringkjøbing-Skjern Kommu-
ne og oversende den til udvalget med henblik på at få belyst følgende spørgs-
mål vedrørende kommunens kontrakt med et privat firma, der skal nedbringe
antallet af sygedagpengesager:
– Hvilke ændrede arbejdsgange har gjort, at man har kunnet nedbringe an-

tallet af sygedagpengesager så drastisk?
– Hvad har det betydet for de pågældende borgeres retssikkerhed?
– Hvilket forsørgelsesgrundlag har de borgere, som ikke længere er på sy-

gedagpenge (i arbejde eller på anden offentlig ydelse, i givet fald hvilken)
– Har det pågældende private firma truffet afgørelser i sygedagpengesager-

ne?
Der henvises til artikel af 1. juli 2017 i Dagbladet Ringkøbing-Skjern: ”Firma fik
bonus på 800.000 for at nedbringe sygedagpenge-sager”, http://dagblade-
tringskjern.dk/artikel/291745

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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